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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 4. juli 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 728 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares endeligt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 
Karina Adsbøl (DF).

Spørgsmål nr. 728:
’’Ministeren bedes oplyse, hvorfor der ikke er elementer af intensiveret fore-
byggelse af høreskader i regeringens udspil?”

Svar:
Kulegravningsrapporten fra juni 2012 og regeringens efterfølgende lovforslag 
tager udgangspunkt i den proces, som blev foranlediget af presseomtale i ok-
tober 2010, og som ledte til iværksættelse af kulegravningsarbejdet på høre-
apparatområdet.

Lovforslaget skal derfor adressere de problemstillinger, som bl.a. er blevet 
rejst af Rigsrevisionen vedrørende organisering, udgiftsstyring og kvalitetskon-
trol på høreapparatområdet.

Jeg vil ikke afvise, at spørgsmålet om forebyggelse af høreskader kan indgå i 
den evaluering af området, som regeringen lægger op til at gennemføre 2 år 
efter lovforslagets foreslåede ikrafttræden. Jeg bemærker dog i den forbindel-
se, at høretab i vid udstrækning er alderdomsrelateret.
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